
Het	  overleg	  tussen	  de	  autobranche	  en	  staatssecretaris	  Weekers	  van	  financiën	  is	  

mislukt.	  Al	  weken	  onderhandelen	  de	  partijen	  over	  de	  afschaffing	  van	  de	  

motorrijtuigenbelasting	  vrijstelling	  op	  oldtimers,	  maar	  vanmiddag	  werd	  bekend	  

dat	  dit	  niets	  heeft	  opgeleverd.	  Meneer	  Weekers,	  u	  bent	  staatssecretaris,	  Frans	  

Weekers,	  waarom	  heeft	  het	  niks	  opgeleverd?	  Waar	  is	  het	  mis	  gegaan?	  

	  

Weekers:	  	  

We	  hebben	  buitengewoon	  constructief	  overleg	  gevoerd,	  maar	  de	  clubs	  van	  

oldtimerbezitters	  en	  de	  branche	  die	  wilden	  perse	  vasthouden	  aan	  een	  

vrijstelling	  voor	  benzineauto’s	  van	  30	  jaar	  en	  ouder	  en	  een	  vrijstelling	  van	  

diesel	  en	  LPG	  auto’s	  van	  40	  jaar	  en	  ouder.	  Dat	  komt	  op	  een	  kostenplaatje	  uit	  

van	  uiteindelijk	  een	  36	  miljoen	  en	  dat	  is	  voor	  mij	  onoverkomelijk,	  dus	  dat	  is	  

voor	  mij	  teveel.	  Ik	  heb	  hen	  wat	  alternatieven	  aangereikt	  in	  de	  vorm	  van	  een	  

30-‐dagen	  kaart	  of	  een	  kwarttarief	  en	  als	  je	  dan	  kijkt	  wat	  mensen	  zouden	  

gaan	  betalen	  en	  dan	  is	  dat	  echt	  wel	  buitengewoon	  redelijk,	  maar	  dat	  

vonden	  zij	  kennelijk	  niet.	  

	  

Dertig	  dagen	  vonden	  ze	  te	  weinig?	  Of	  ze	  wilden	  gewoon	  die	  

motorrijtuigenbelasting	  niet	  betalen?	  	  

	  

Weekers:	  	  

Nee,	  ze	  wilden	  eigenlijk	  voor	  auto’s	  vanaf	  een	  bepaalde	  leeftijd,	  wilden	  ze	  

eigenlijk	  helemaal	  niks	  betalen.	  Dat	  is	  ook	  echt	  in	  strijd	  met	  wat	  het	  

regeerakkoord	  aangeeft.	  Het	  regeerakkoord	  geeft	  aan:	  we	  moeten	  van	  

auto’s	  die	  van	  de	  weg	  gebruik	  maken	  een	  bijdrage	  van	  vragen.	  Mij	  leek	  een	  

30-‐dagen	  kaart	  wat	  je	  vrij	  simpel	  kunt	  ontwerpen	  door	  een	  App	  op	  de	  

telefoon	  of	  de	  ipad	  of	  op	  een	  tablet,	  dat	  zou	  je	  heel	  goed	  kunnen	  realiseren.	  

Of	  een	  alternatief,	  een	  kwarttarief,	  dan	  zou	  je	  uitkomen	  op	  voor	  een	  

gemiddelde	  auto	  op	  een	  130	  /	  140	  euro	  en	  dat	  zou	  die	  30	  dagen	  kaart	  ook	  

kosten.	  Ik	  denk	  als	  je	  een	  hobby	  hebt	  met	  een	  oude	  auto	  waar	  je	  ook	  de	  

verzekering	  voor	  betaalt,	  ook	  kosten	  voor	  maakt,	  dat	  een	  dergelijke	  op	  

zichzelf	  bescheiden	  bijdrage	  aan	  de	  schatkist	  voor	  het	  gebruik	  van	  de	  weg	  

niet	  onredelijk	  is.	  

	  

Wat	  ik	  niet	  begrijp	  is	  waarom	  er	  überhaupt	  onderhandelingen	  zijn.	  Als	  ik	  een	  

auto	  heb	  dan	  moet	  ik	  ook	  belasting	  betalen	  en	  als	  ik	  geld	  verdien	  moet	  ik	  ook	  

belasting	  betalen	  en	  zijn	  er	  geen	  onderhandelingen.	  Dus	  waar	  komt	  het	  hele	  

concept	  onderhandeling	  vandaan?	  

	  

Weekers:	  	  

De	  Kamer	  heeft	  1.	  een	  regeerakkoord	  geaccordeerd	  waar	  mij	  wordt	  opgedragen	  

om	  die	  oldtimer	  vrijstelling	  af	  te	  schaffen,	  maar	  tegelijkertijd	  hebben	  de	  fiscaal	  

woordvoerders	  daar	  nog	  een	  tweetal	  moties	  overheen	  gelegd	  die	  mij	  hebben	  

gevraagd	  om	  met	  de	  clubs	  in	  overleg	  te	  treden	  om	  de	  hobby-‐oldtimer	  tegemoet	  te	  

treden.	  Dus	  vandaar	  dat	  ik	  op	  verzoek	  ook	  van	  de	  Kamer	  met	  de	  organisatie	  in	  

overleg	  ben	  getreden.	  Kijk	  en	  als	  dat	  binnen	  aanvaardbare	  budgetaire	  kaders,	  zeg	  

maar	  binnen	  de	  strekking	  en	  geest	  van	  het	  regeerakkoord	  zou	  kunnen	  worden	  

opgelost	  is	  mij	  dat	  een	  lief	  ding	  waard,	  maar	  dat	  is	  jammer	  genoeg	  niet	  mogelijk	  

gebleken.	  



	  

Het	  is	  niet	  mogelijk	  gebleken,	  het	  is	  allemaal	  mislukt,	  en	  nu	  gewoon	  het	  

regeerakkoord	  uitvoeren?	  

	  

Weekers:	  	  

Dat	  betekent,	  regeerakkoord	  is	  terugvaloptie.	  Ik	  stuur	  vanavond	  een	  brief	  

naar	  de	  kamer	  waarin	  ik	  de	  diverse	  varianten	  schets	  en	  ik	  schrijf	  daar	  ook	  

in	  richting	  de	  kamer	  dat	  ik	  graag	  met	  de	  kamer	  voor	  1	  mei	  de	  duidelijkheid	  

wil	  krijgen,	  want	  als	  je	  systemen	  moet	  gaan	  aanpassen,	  dan	  moet	  je	  daar	  nu	  

zoetjesaan	  mee	  beginnen	  als	  je	  dat	  per	  1	  januari	  in	  werking	  wilt	  laten	  

treden.	  Ja,	  en	  als	  de	  kamer	  er	  niet	  uitkomt,	  dan	  voer	  ik	  gewoon	  het	  

regeerakkoord	  uit.	  

	  

Vindt	  u	  het	  eigenlijk	  niet	  heel	  vermoeiend	  dat	  u	  steeds	  maar	  weer	  in	  gesprek	  

moet	  met	  iedereen?	  Ik	  bedoel	  je	  hebt	  die	  plannen	  gemaakt	  en	  je	  denkt	  dan	  

kunnen	  we	  dan	  niet	  even	  het	  een	  en	  ander	  uitvoeren	  zonder	  dat	  we	  weer	  met	  de	  

hobbyclub	  van	  oldtimers	  in	  gesprek	  moeten.	  Gaat	  wel	  een	  beetje	  ver,	  of	  niet?	  

	  

Weekers:	  	  

Ik	  ben	  ongeduldig	  van	  aart,	  dus	  dat	  betekent	  dat	  ik	  graag	  beslissingen	  

neem,	  knopen	  doorhak	  en	  vervolgens	  weer	  aan	  de	  volgende	  klus	  begin.	  

Tegelijkertijd	  snap	  ik	  dat	  wanneer	  bepaalde	  vrijstellingen	  ter	  discussie	  

staan	  dat	  daar	  wat	  onrust	  over	  is	  en	  ben	  ik	  graag	  bereid	  ook	  met	  dit	  soort	  

clubs	  in	  gesprek	  te	  gaan.	  

	  

Maar	  nu	  is	  het	  voorbij?	  

	  

Weekers:	  	  

Nou	  ja,	  goed,	  ik	  heb	  aangegeven	  wat	  mijn	  grenzen	  zijn.	  Daarbinnen	  konden	  

we	  niet	  tot	  een	  oplossing	  komen	  blijkbaar	  en	  zij	  hebben	  aangegeven	  dat	  ze	  

perse	  willen	  vasthouden	  aan	  een	  vrijstelling,	  ja	  dat	  staat	  toch	  haaks	  op	  het	  

regeerakkoord.	  

	  

Staatssecretaris	  Frans	  Weekers	  van	  Financiën,	  dank	  u	  wel.	  

	  


